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29 marca 2022

Rozmawiali o EuroVelo 11

Marszałek Andrzej Bętkowski, członek Zarządu Tomasz Jamka oraz dyrektor
Departamentu Edukacji, Sportu, Turystyki i Spraw Zagranicznych Piotr Kisiel z
przedstawicielami samorządów oraz instytucji w regionie rozmawiali na temat
wariantów przebiegu trasy EuroVelo11. Trasa wpisuje się w sieć tras zainicjowanych
przez Europejską Federację Cyklistów (ECF), stworzoną w celu połączenia
wszystkich państw Europy.

Na spotkaniu obecni byli przedstawiciele samorządów: Górna, Suchedniowa, powiatu
starachowickiego, Skarżyska Kościelnego, Bodzentyna oraz dyrektor Muzeum Wsi Kieleckiej
Tadeusz Sikora.
Uczestnicy spotkania rozmawiali o standardach europejskiego odcinka trasy na terenie



Rozmawiali o EuroVelo 11 | 2

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Rozmawiali o EuroVelo 11 | 2

naszego regionu.

Trasa EuroVelo musi spełniać poniższe kryteria:

odpowiednie standardy i kryteria określone dla tras EuroVelo,
przebiega przez co najmniej dwa państwa,
ma długość minimum 1000 km,
posiada potencjał promocyjny – łatwa do wypromowania,
rozpoznawalna na świecie tożsamość i nazwa,
posiada plan realizacyjny (plan projektu, business plan, partnerów).

Eurovelo
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